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Allmän information och diskussion – informell del
Inledning

Mötet inleddes med information om syftet med föräldraföreningen, hur föreningen är tänkt att 
fungera och hur den förhåller sig till det befintliga föräldrarådet. 

Syftet med Skytteskolans föräldraförening är framför allt att samverka med skolan och föräldrar 
emellan för att skapa en så bra skoltid som möjligt för våra barn. En fråga som varit avgörande för 
att föreningen startar just nu är det nära förestående bygget av en helt ny Skytteskola. Andra frågor 
som kan bli aktuella för föräldraföreningen är trygghet och trivsel, säker skolväg, fritid för de större 
barnen, etc. 

Utöver styrelsen som driver föreningen mellan årsmötena är det tänkt att föreningen ska verka 
genom arbetsgrupper för specifika frågor. Arbetsgrupper uppstår vid behov/intresse och kan variera 
under verksamhetsåret. 

Föräldrarådet är en samverkanskanal som ägs av skolan. Föräldraföreningen kan komplettera denna 
samverkan, bland annat genom att engagera fler, ta upp andra frågor och vända sig direkt till andra 
aktörer. Skolan uppmuntrar bildandet av en föräldraförening. 

Medlemskap

Ett papper skickades runt på mötet där deltagarna hade möjlighet att fylla i för medlemskap. Alla 
vårdnadshavare till elever på skolan är välkomna som medlemmar. 

Frågor som kom upp är hur vi når fler och varför man ska vara med i föreningen. Ett sätt att nå ut 
med föreningen till många föräldrar/vårdnadshavare är att be att få några minuter på skolans 
föräldramöten och att delta på de öppna aktiviteter som skolan arrangerar. Största motivet till att 
vara med är att kunna påverka sitt barns skolmiljö. Det finns också ett stort mervärde i att minska 
anonymiteten oss föräldrar emellan. 

Mötet gav i uppdrag till den blivande styrelsen att ytterligare trycka på social gemenskap och 
sammanhållning på föreningens hemsida. 

Arbetsgrupper

Föreningen kommer att arbeta genom arbetsgrupper där några eller flera föräldrar engagerar sig i 
specifika frågor. Arbetsgrupper kommer att uppstå och utgå med tiden. I ett startskede ser det ut 
som att tre följande arbetsgrupper kommer att verka. Den som vill veta mer eller engagera sig kan 
vända sig till kontaktpersonen:

• Bygget av nya Skytteskolan Jenny Ekeblad
• Säker skolväg Tove Westerberg

• Rekrytering till föreningen Irfan Naprelac

Mötet gav i uppdrag till den blivande styrelsen att uppdatera hemsidan med information om 
arbetsgrupperna och kontaktuppgifter, samt att föreningen vill vara flexibel gällande arbetsgrupper. 

En diskussion om komunikationsvägar gav att e-post, hemsida och en fysisk anslagstavla på skolan 
är bra sätt att berätta om föreningen och om vad som är nytt i arbetsgrupperna. 



Information om bygget

Redan i höstas började ett antal föräldrar att engagera sig i frågor kring bygget av den nya skolan 
och skolmiljön under byggtiden. En namninsamling gjordes för att visa att vi är många som vill ha 
en dialog med staden kring utemiljöer, trafiksituationen under byggtid och för den nya skolan, etc. 
Skrivelsen uttryckte också en oro över dimensioneringen av skolan, framför allt de lägre åldrarna. 
Huvudbudskapet är att vi vill ha en dialog. Det har inte kommit så mycket respons från staden, även
om både tjänstepersoner och politiker säger sig vilja ha en dialog. Projektet säger sig vara inne i en 
”tyst period”. Samtidigt har ansvarig på skolförvaltningen öppnat upp för att träffa 
föräldraföreningen inom kort. 

Uppdrag inom föreningen

Listan med förslag till styrelse och valberedning presenterades och frågan ställdes till närvarande 
om att verka i någon av dessa. Efter det korrigerades förslaget till det konstituerande mötet. 

Konstituerande möte/årsmöte– bildande av föreningen
1. Mötet förklarades för öppnat
2. Röstlängd fastställdes som samtliga deltagande på mötet – 15 personer
3. Till ordförande valdes Linus Paulsson och till sekreterare Lisa Järner
4. Till protokollsjusterare valdes Jens Ekeblad och till rösträknare Emma Holmström
5. Dagordningen fastställdes
6. Frågan om mötet vill bilda en förening med de föreslagna stadgarna besvarades med Ja
7. Medlemsavgiften fastställdes till 0 kr
8. Den föreslagna verksamhetsplanen fastställdes med följande tillägg

a) Mål att rekrytera fler medlemmar
b) Mål att verka för social gemenskap
Budgeten fastställdes till 0 kr in och 0 kr ut

9. Val av ordförande, styrelseledamöter och valberedning
a) Malte Tancred valdes till ordförande för en tid av ett år 
b) Till styrelsen valdes därutöver följande personer till ledamöter för en tid av ett år:

Lisa Järner
Erik Pettersson
Jenny Ekeblad
Tove Westerberg
Linus Paulsson
Irfan Naprelac
Claire Rankin

c) Som suppleant till styrelsen valdes för en tid av ett år:
Jens Ekeblad
Emma Holmström

d) Ingen revisor valdes 
e) Till valberedning valdes för en tid av ett år: 

Emelie Janelöv (sammankallande)
Ulrika Paija
Britta Persson

10. Mötet avslutades

Ordförande: Linus Paulsson Sekreterare: Lisa Järner Justeras: Jens Ekeblad
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